

COURSE SCHEDULE

for full-time master's degree students in the major 7-06-1012-01 "Physical Education and sports»
(studying in English) for the 1st semester of the 2025/2026 academic year

5106		
Date	Time	Courses
Monday 08.12.2025	10.10-11.35	
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	English language (Shamovich A.A., Volkova O.A.) 523, 527
	15.25-16.50	Information technology and mathematical statistics in physical education and sports (Samoylenko N.S.) 622
Tuesday 09.12.2025	10.10-11.35	
	12.05-13.30	Sports anthropology (Melnov S.B.) 519
	13.45-15.10	Sports anthropology (Melnov S.B.) 330
	15.25-16.50	
Wednesday 10.12.2025	10.10-11.35	Anti-doping policy in modern sport (Agafonova M.E.) TEST 301
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	
	15.25-16.50	
Thursday 11.12.2025	8.30-9.55	
	10.10-11.35	
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	Contemporary Problems of Physical Education and Sports (Baranaev Yu.A.) 330
	15.25-16.50	Information technology and mathematical statistics in physical education and sports (Samoylenko N.S.) 622
Friday 12.12.2025	8.30-9.55	
	10.10-11.35	Social and communication technologies in professional activities (Ivanova O.V.) 648
	12.05-13.30	Social and communication technologies in professional activities (Ivanova O.V.) 648
	13.45-15.10	

РАСПИСАНИЕ ЗАНЯТИЙ

для студентов магистратуры дневной формы получения образования по специальности
7-06-1012-01 «Физическая культура и спорт (подготовка на английском языке)
на 1 семестр 2025/2026 учебного года

5106		
Дни	Часы	Учебная дисциплина
Понедельник 08.12.2025	10.10-11.35	
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	Английский язык (Шамович А.А., Волкова О.А.) 523, 527
	15.25-16.50	Информационные технологии и математическая статистика в физической культуре и спорте (Самойленко Н.С.) 622
Вторник 09.12.2025	10.10-11.35	
	12.05-13.30	Спортивная антропология (Мельнов С.Б.) 519
	13.45-15.10	Спортивная антропология (Мельнов С.Б.) 330
	15.25-16.50	
Среда 10.12.2025	10.10-11.35	Антидопинговая политика в современном спорте (Агафонова М.Е.) ЗАЧЕТ 301
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	
	15.25-16.50	
Четверг 11.12.2025	8.30-9.55	
	10.10-11.35	
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	Современные проблемы физической культуры и спорта (Баранаев Ю.А.) 330
	15.25-16.50	Информационные технологии и математическая статистика в физической культуре и спорте (Самойленко Н.С.) 622
Пятница 12.12.2025	8.30-9.55	
	10.10-11.35	Социально-коммуникативные технологии в профессиональной деятельности (Иванова О.В.) 648
	12.05-13.30	Социально-коммуникативные технологии в профессиональной деятельности (Иванова О.В.) 648
	13.45-15.10	

Начальник
учебно-методического отдела

А.А.Стефаненко